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Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 

 
Uprzejmie informuję, że na XLV sesji Rady Miejskiej 28 stycznia 2021 r. w punkcie 
„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew 
Kajpus zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Zapytał, czy my na terenie Gminy Miasta Tarnowa, nasze placówki mają 
wypracowaną metodę skutecznego leczenia ludzi chorych na COVID-19, bo tego mi 
tutaj brakuje. Cały czas w przestrzeni publicznej mówi się o szczepieniach, nie mówi 
się o leczeniu, o metodzie leczenia, o lekach, które na to stosować. Społeczeństwo jest, 
myślę, tutaj słabo poinformowane. 

2) Poprosił o przekazanie dokumentacji dotyczącej budowy wschodniej obwodnicy Miasta 
i korespondencji prowadzonej pomiędzy Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych 
i Autostrad a Tarnowem oraz przestawienie stanowiska dotyczącego finansowania 
tej inwestycji przez Miasto. 

3) Zwrócił się z prośbą o ponowne przeanalizowanie wysokości kwot przyznanych klubom 
sportowym, ponieważ są one niewystarczające. 

 


